
Protokół Nr 13

z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego które odbyło się w 
dniu 23 listopada 2015r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący

2. Kuśkowska Helena -  członek

3. Kłębek Krzysztof -  członek

4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek

5. Misztal Mariusz - członek

6. Rasiński Tomasz -  członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyli : Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta , Pan Jacek 
Jeziorski -  Kierownik GOPS, Pan Marek Kaszuba prac.UG, Pan Michał Strzelecki -  
Kierownik referatu Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego. Pan 
Ireneusz Zieliński -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju, Zarząd OSP Kuligów, 
Pan Kapecki -  Prezes fundacji Stowarzyszenie Pomoc w Dolinie Dolnego Bugu .

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał przewodniczący komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia komisji jest:

1. Wyznaczenie miejsca na składowanie i dystrybucji żywności przez funację

2. Bezpieczeństwo na drogach przed zimą

3. Bezdomne psy

4. Sprawy bieżące

-  zakup samochodu dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Przebieg posiedzenia :

Ad. 1

Pan Tadeusz Kapecki -  Prezes Stowarzyszenia Pomoc w Krainie Dolnego Bugu przedstawił 
informacje na temat dystrybucji żywności prowadzonej przez Stowarzyszenie. Z pomocy 
świadczonej przez Stowarzyszenie korzysta obecnie 430 osób , w tym roku rozdano żywność 
o wartości około 40.000 zł . Do końca roku żywność składowana będzie w wynajętym 
pomieszczeniu . Pan Kapecki powiedział, że planuje prowadzić dystrybucję żywności przez 
5 lat i wysunął propozycję wybudowania pomieszczenia na magazyn na placu OSP Kuligów .

Z-ca Wójta zaproponował aby do tego celu przeznaczyć garaż w budynku komunalnym ( po 
posterunku policji) pomysł został przyjęty pozytywnie , członkowie oraz uczestnicy komisji



wyjechali w teren aby dokonać oględzin. Po zapoznaniu się ze stanem technicznym 
członkowie większością głosów ( 5 „za”, 1 „wstrzymujący” ) wnioskują o adaptację garaży 
na magazyn żywność do dystrybucji przez fundację .

Ad. 2

Pan Ireneusz Zieliński Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju przedstawił informacje na 
temat zimowego utrzymania dróg.

Zimowe utrzymanie dróg podzielone jest na dwie kategorie.

- utrzymanie dróg gminnych asfaltowych

- utrzymanie dróg gminnych gruntowych

Prowadzone są rozmowy z właścicielami firm które świadczyły usługi odśnieżania na 
terenie gminy w latach ubiegłych

W razie potrzeby Firmy w każdej przystąpią do odśnieżania dróg gminnych.

W temacie zimowego utrzymania dróg członkowie komisji wnioskują do Wójta aby 
zobowiązał Zakład Gospodarki Komunalnej do odśnieżania przystanków autobusowych

Ad.3

Informacje na temat bezdomnych psów przedstawił Pan Michał Strzelecki -  Kierownik 
Referatu Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego.

W roku bieżącym odłowiono psów za kwotę 23 400,40 z ł . Koszt za odłowienie jednego psa 
to 1800,00 zł. Firma z którą Gmina ma podpisała umowę na odławianie psów jest jedną z 
najtańszych .

Ad.4

Pan Jacek Jeziorski -  Kierownik GOPS zwrócił się do Komisji o wyrażenie zgody na zakup 
samochodu osobowego do celów służbowych. W chwili obecnej w Ośrodku zatrudnionych 
jest czterech pracowników socjalnych których podstawowym obowiązkiem jest 
przeprowadzanie rodzinnych wywiadów środowiskowych oraz świadczenie pracy socjalnej 
na rzecz osób i rodzinnych potrzebujących pomocy w miejscu zamieszkania. Dodatkowo 
pracownicy socjalni podejmują szereg innych działań związanych z przemocą w rodzinie, 
konfliktami i problemami rodzinnymi, konfliktami i problemami rodzinnymi i uzależnieniami 
czy ochroną najsłabszych w miejscu ich zamieszkania. Pan Kierownik powiedział, że zakup 
samochodu do celów służbowych jest sprawą priorytetową, a sfinansowanie zakupu zostanie 
pokryte z wygospodarowanych środków GOPS.

Po wysłuchaniu informacji przedstawionej przez Pana Jeziorskiego członkowie komisji 
jednogłośnie wnioskują za zakupem samochodu służbowego dla Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej.



1. Kuligowski Mirosław.

2. Kuśkowska Helena.....

3. Kłębek Krzysztof.........

4. Marcinkiewicz Andrzej

5. Misztal

6. Rasiński Tomasz.

Na tym protokół zakończono.


